
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PREGUNTA SOBRE L’ACTUACIÓ CONTRA LA PLAGA DE TOMICUS QUE AFECTA ELS 
PINS DE MONTNEGRE 

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es debata i, si escau, es responga a la 

següent 

PREGUNTA PER AL PLENARI 

Exposició de fets 

La plaga de l’escarabat Tomicus destruens que està afectant els pins de la partida de 

Montnegre està assolint unes dimensions catastròfiques, fins al punt que, unida a la 

sequera, pot eradicar molts boscos de pins d’esta zona del terme xixonenc. 

Un problema d’esta magnitud no pot ser afrontat exclusivament per l’Ajuntament, sinó 

que és imprescindible col·laborar amb altres administracions. 

Atesos tots estos motius, Compromís per Xixona presenta les següents 

Preguntes 

Sabem que ja es va organitzar una xarrada sobre el tema el passat 12 de març, però 

pareix que eixa mesura no ha sigut suficient. Té previstes l’Ajuntament més actuacions 

per a combatre esta plaga? Quines? 

Està en contacte l’Ajuntament amb la Conselleria de Medi Ambient i Canvi Climàtic de 

la Generalitat Valenciana per a obtindre els recursos humans, tècnics i econòmics 

suficients per a actuar contra este escarabat? Ens pot informar de la freqüència i el 

tenor d’estos contactes? 

 

 

Xixona, 8 de juliol de 2015 


